AVAR NATIONAL DISHES ABAPCKUE HAUMOHAALHLIE GAIQAA

<u>Chudu</u> are flatbreads made of unleavened dough, with a variety of fillings, meat, then potatoes, cheese, tomatoes.

Чуду - это лепешки из пресного теста, разнообразнейшей начинкой, мясом, затем картошкой, сыром, помидорами.

Botishal is a round flatbread made of thin yeast-free dough with a filling of cottage cheese and crushed potatoes, it is fried in a dry pan without sides and served only hot so that the cottage cheese stretches when biting.

Ботишал – жаренная лепёшка из тонкого бездрожжевого теста с начинкой из творога и мятого картофеля, подают только в горячем виде, чтобы творог тянулся при надкусывании.



AVAR NATIONAL DISHES

ABAPCKUE HAUNOHAALHLIE BAKAA



<u>Kurze</u> - it somewhat resembles dumplings. But the curses are slightly larger, have the shape of a drop, the filling in them is sharper, and they are necessarily pinched with a pigtail. Kurze can be meat, cottage cheese, potato, cheese, in various combinations of these products, and with a lot of other fillers.

Курзе - оно чем-то напоминает пельмени. Но курзе чуть крупнее, имеют форму капли, начинка в них острее, а защипываются они обязательно косичкой. Курзе бывает мясным, творожным, картофельным, сырным, в различном сочетании данных продуктов, и с массой других наполнителей..



